

No. 1,595—Mr. Beaudoin—April 26—

Are there any federal public servants in the Province of Quebec and, if so, how many in each department and Crown corporation?

No. 1,602—Mr. Lambert (Bellechasse)—April 28—

1. Did Canada have a merchant marine, and, if so (a) during which years (b) how many ships did it consist of, and in each case, what was its tonnage?

2. In the 1977-78 fiscal year, did the government own any ships and, if so (a) how many (b) what was their total value (c) how many were in service?

No. 1,611—Mr. Cossitt—May 8

1. Since April 20, 1968, did the government pay for legal services to Mr. Hugh R. Hart, Solicitor, Brockville, Ontario, or to the firm with which he is associated and, if so (a) what was the total amount (b) what was the amount by fiscal or calendar year (c) for which departments did he act and, in each case, what is the breakdown of the amounts received (d) what is a general description of each case he has handled?

2. What are all the reasons that Mr. Hart has been or is employed by the government and specifically, is one of these the fact that he is a member of the Executive of the local Liberal Party?

No. 1,614—Mr. Baldwin—May 11

1. What was the cost of the advertisement for the Labour Intensive Programme placed in the *Calgary Herald* in February 1978?

2. In what other newspapers was the ad placed and what was the cost for (a) Alberta (b) Saskatchewan (c) Manitoba (d) Nova Scotia (e) Prince Edward Island?

3. Which provinces are not eligible for the Programme and for what reason?

No. 1,616—Mr. Malone—May 12

Was Mr. W. O. Morrison hired by the Prime Minister's office and, if so (a) on what date (b) what is the termination date of his employment (c) what is his salary per annum (d) what are his travelling expenses arrangements and what items is he able to include as expenses in the operation of his job?

***No. 1,617—Mr. Woolliams—May 12**

1. What is the total sum the government has agreed to pay, or has paid, in reference to the judgment by the Supreme Court of Ontario awarding damages to Mr. Larry Stopforth in the slander action against the Minister of Supply and Services, the Honourable Jean-Pierre Goyer?

2. What was the total amount of costs awarded in the judgment and what amount has the government agreed to pay, or have paid?

N° 1595—M. Beaudoin—26 avril—

Le gouvernement compte-t-il des fonctionnaires dans la province de Québec et, dans l'affirmative, combien dans chaque ministère et société de la Couronne?

N° 1602—M. Lambert (Bellechasse)—28 avril—

1. Le Canada a-t-il déjà possédé sa propre marine marchande et, dans l'affirmative, a) quand, b) combien de navires la composaient et de quel tonnage dans chaque cas?

2. Au cours de l'année financière 1977-1978, l'État possédait-il des navires et, dans l'affirmative, a) combien, b) de quelle valeur globale, c) combien étaient en service?

N° 1611—M. Cossitt—8 mai

1. Depuis le 20 avril 1978, le gouvernement a-t-il rémunéré pour ses services Me Hugh R. Hart, avocat de Brockville (Ont.) ou la société à laquelle il est associé et, dans l'affirmative, a) quel a été le total des honoraires versés, b) quels en ont été les montants par année financière ou civile, c) quels ministères a-t-il représentés et, dans chaque cas, comment se répartissent les honoraires reçus, d) quelle est la description générale de chaque catégorie de cas qu'il a traités?

2. Pour quelles raisons le gouvernement a-t-il retenu ou retient-il les services de Me Hart et plus précisément, ne serait-ce pas entre autres parce qu'il fait partie du Comité exécutif du Parti libéral local?

N° 1614—M. Baldwin—11 mai

1. Combien a coûté l'annonce sur le Programme à forte concentration de main-d'oeuvre publiée en février 1978 dans *The Calgary Herald*?

2. Dans quels autres journaux cette annonce a-t-elle été publiée et à quel coût a) en Alberta, b) en Saskatchewan, c) au Manitoba, d) en Nouvelle-Écosse, e) à l'Île-du-Prince-Édouard?

3. Quelles provinces ne sont pas admissibles à ce programme et pourquoi?

N° 1616—M. Malone—12 mai

M. W.O. Morrison a-t-il été engagé par le Cabinet du Premier ministre et, dans l'affirmative, a) quand, b) quelle est la date de cessation de son emploi, c) quel est son traitement annuel, d) quels arrangements ont été pris pour ses frais de déplacement et que peut-il considérer comme dépenses dans l'exercice de ses fonctions?

***N° 1617—M. Woolliams—12 mai**

1. Quel montant le gouvernement a-t-il convenu de payer ou a-t-il déjà versé, suite au jugement de la Cour suprême de l'Ontario accordant des dommages-intérêts à M. Larry Stopforth dans la poursuite en diffamation intentée contre le ministre des Approvisionnements et Services, l'hon. Jean-Pierre Goyer?

2. Quel a été le montant total des frais et dépens accordés par ce jugement et combien le gouvernement a-t-il accepté de payer ou a-t-il déjà versé?